

By the **Hon. Mr. Dickson**—Of the Mayor and Corporation of the Town of Niagara in the Province of Ontario, praying for measures to be taken to enlarge the Ontario and Erie Canal and for other purposes.

By the **Hon. Mr. Dickson**—Of G. S. Gallupe and others of Sault Ste Marie, praying for subsidy for a weekly instead of a fortnightly mail service to be established with the North Shore of Lake Superior.

By the **Hon. E. H. J. Duchesnay**—Of Louis Ruel of St. Joseph, of Point Lévis, praying for compensation for his services as a volunteer.

Par l'honorable **M. Dickson**: du maire et de la corporation de la ville de Niagara dans la province de l'Ontario, demandant que des mesures soient prises pour élargir le canal reliant les lacs Ontario et Érié et pour régler d'autres problèmes.

Par l'honorable **M. Dickson**: de Geo. S. Gallupe et autres du Sault Ste-Marie, sollicitant une subvention pour assurer un service de courrier hebdomadaire et non plus bimensuel avec la côte nord du lac Supérieur.

Par l'honorable **M. E.-H. J. Duchesnay**: de Louis Ruel de Saint-Joseph, Pointe Lévis, sollicitant le versement d'indemnités pour services rendus comme volontaire.

NOTICES OF MOTION

Hon. Mr. Wilson gave notice of motion for to-morrow, "That when the House adjourns on Wednesday it do stand adjourned until Tuesday the 11th instant." He thought the public business of the country would not suffer by this adjournment, as Thursday was a statutory holiday, therefore there would be but one day more remaining in this week on which there could be a sitting of the House according to their rules.

Hon. Mr. McCully said he had called the attention of the Government not long ago to the absence of steamboat accommodation between Halifax, Yarmouth and the intermediate ports. The Postmaster-General said he would give a liberal allowance for the conveyance of mails by that route. Since that, persons have already made application, and expressed their willingness to supply the accommodation if they knew to what amount the Government would aid them. He should ask that the sum of ten thousand dollars be included in the estimates for this purpose. The season of the year had arrived when if anything was to be done in the matter it must be done immediately. For the purpose of procuring information he would move an enquiry for Wednesday next, of what amount by way of postal subsidy the Government are prepared to grant to a suitable steamer to be placed on the route from Halifax to Yarmouth calling at intermediate ports, say Lunenburg, Liverpool and Shelburne, and for what number of years? And also whether during the present session of the Legislature the Government propose to submit an Act providing for the constitution of the General Court of Appeal for Canada for the establishment of any additional Courts for the better administration of the laws of Canada

AVIS DE MOTIONS

L'honorable **M. Wilson** donne avis de la motion suivante pour demain: «Que lorsque cette Chambre s'ajournera mercredi elle reste ajournée jusqu'à mardi le 11 courant.» Il ne pense pas que les affaires du pays en souffriront dans la mesure où jeudi est un jour de congé statutaire, et que par conséquent il ne reste qu'un seul jour où le Parlement peut siéger d'ici la fin de la semaine.

L'honorable **M. McCully** rappelle qu'il a déjà attiré l'attention du Gouvernement sur l'absence d'un service maritime entre Halifax, Yarmouth et les ports intermédiaires. Le ministre des Postes a promis qu'il se montrerait généreux si l'on emprunte cet itinéraire pour transporter le courrier. Depuis, un certain nombre de personnes ont proposé leur candidature, et ont dit que si elles pouvaient connaître le montant de la subvention gouvernementale, elles aimeraient volontiers assurer ce service. Il demande donc qu'une somme de \$10,000 soit inscrite aux prévisions budgétaires à cette fin. La saison étant fort avancée, si l'on veut faire quelque chose, il faut le faire immédiatement. Afin d'avoir des renseignements, il propose de demander au Gouvernement mercredi prochain, quelle somme, à titre de subvention postale, il est prêt à accorder à un bateau assurant le service entre Halifax et Yarmouth et faisant escale dans les ports intermédiaires de Lunenburg, Liverpool et Shelburne, et quelle sera la durée du contrat? Il aimerait également savoir si pendant la présente session le Gouvernement se propose de promulguer une loi prévoyant la création d'une Cour générale d'appel au Canada qui permettrait l'établissement de tribunaux supplémentaires en vue d'une meil-